
 

                                             

 

REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 

 

OPĆINA SVETI JURAJ NA BREGU 
Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-02/24-01/04 
URBROJ: 2109-16-03-24-3 
Pleškovec, 26. rujna 2024.  
  
 

ZAPISNIK SA 22. SJEDNICE 
OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE SVETI JURAJ NA BREGU 

ODRŽANE DANA 26. RUJNA 2024. GODINE 
 
Sjednica je održana  u vijećnici Općine Sveti Juraj na Bregu, Pleškovec 29, s početkom u 18:00 
sati. 
  
Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić, 
temeljem članka 23. i 57. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu 
(„Službeni glasnik Međimurske županije“, broj 8/21) i sazivom KLASA:024-02/24-01/04, 
URBROJ: 2109-16-03-24-1 od 19. rujna 2024. godine. 
  
PRISUTNI VIJEĆNICI: Anđelko Kovačić, Marijan Rodinger, Zlatka Vinković, 
mag.geogr.,mag.hist., Maja Bistrović, mag.ing.geoing., Tihomir Karničnik, mag.ing.el., Antun 
Korunić, Vedran Kovačić, Anđela Novak, Josip Novak, Nikola Horvat, bacc.ing.comp. i Dragica 
Vugrinec, ing.građ. 
OPRAVDALI IZOSTANAK: Lidija Lepen i Damir Novak. 
OSTALI PRISUTNI: Anđelko Nagrajsalović, bacc.ing.comp., općinski načelnik i Danijela Turk, 
bacc.oec., upravni referent.  
 
Predsjednik Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić pozdravio je sve 
prisutne i započeo voditi sjednicu te predložio dnevni red iz saziva 
 
DNEVNI RED: 

1. Utvrđivanje kvoruma, 
2. Aktualni sat (pitanja, primjedbe, prijedlozi…), 
3. Usvajanje zapisnika s 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, 
4. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Sveti Juraj na Bregu za 

2024. godinu i Obrazloženje uz polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sveti 
Juraj na Bregu za 2024. godinu, 

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Sveti Juraj 
na Bregu za razdoblje od 01.01.2024. godine do 30.06.2024. godine, 



6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedenim aktivnostima u vrijeme 
predžetvene i žetvene sezone dobrovoljnih vatrogasnih društva s područja Općine Sveti 
Juraj na Bregu za 2024. godinu, 

7. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u 
vlasništvu Općine Sveti Juraj na Bregu za 2023. godinu, 

8. Prijedlog Pravilnika o pravima i obvezama korisnika stipendije Općine Sveti Juraj na 
Bregu, 

9. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda u 2025. 
godini za područje Općine Sveti Juraj na Bregu, 

10. Prijedlog Odluke o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Sveti Juraj 
na Bregu za 2025. godinu, 

11. Prijedlog Odluke o jednokratnoj potpori obrtničkim zanimanjima i 
12. Prijedlog Odluke o prihvaćanju prijedloga Geodetskog elaborata o cijepanju postojećeg 

puta i formiranja nove čestice puta te zamjeni nekretnina. 
 

(Nakon predloženog Dnevnog reda predsjednik Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu 
predložio je dopunu Dnevnog reda točkom 13. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Sporazuma i 
sufinanciranju aktivnosti u postupku obnove zemljišne knjige za k.o. Brezje.)  

 
DOPUNA DNEVNOG REDA: 

13. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Sporazuma i sufinanciranju aktivnosti u postupku 
obnove zemljišne knjige za k.o. Brezje 

 
Predsjednik Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je Dnevni red s 
dopunom 13. točke na usvajanje, vijećnici su jednoglasno sa 11 glasova „za“ usvojili Dnevni 
red s dopunom 13. točke. 

 
Točka 1. 

Utvrđivanje kvoruma 
 
Anđelko Kovačić, predsjednik Općinskog vijeća - konstatirao je da je na sjednici nazočno 11 
vijećnika te je utvrdio postojanje kvoruma, a time i pravovaljanost svih donesenih odluka.  
 

Točka 2. 
Aktualni sat (pitanja, primjedbe, prijedlozi…) 

 
Zlatka Vinković, vijećnik – započela je nova školska godina i djeca čekaju autobus na stajalištu, 
na kiši te je postavila pitanje da li se poduzima nešto po tom pitanju? 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – krenulo se s tim prije dvije tri godine. Trenutno su 
aktivna dva autobusna stajališta, jedno u Malom Mihaljevcu prema PG Geleru a drugo u ulici 
Vladimira Nazora. Već gotovo jednu godinu se s policijom i ŽUC-om dogovaramo. Nemamo 
prostora da se naprave ugibališta, kako bi se autobus u  potpunosti mogao maknuti s ceste. 
Policija tvrdi da ne mogu stajališta a ŽUC da bi se moglo napraviti. Na kraju će se možda policija 
složiti sa ŽUC-om. Trenutno imamo nekih desetak autobusnih stajališta koja bi trebala 
nadstrešnicu. Ima mjesta gdje djeca čekaju autobus i za neka mjesta nema šansi da se dobije 
dozvola ili je to u zavoju ili na raskršću. U Okruglom Vrhu su četiri stajališta od toga su dva 
natkrivena.    



Tihomir Karničnik, vijećnik – predložio je da se postavi nadzorna kamera u dijelu od Đureka do 
centra jer vozači u centar ulaze s brzinom od 100 km/sat, isto kao što je u Brezju. Vozačima je 
dovoljno da vide kutiju i već se pridržavaju brzine. Možda bi se postavljanjem kutije riješio 
problem. Tu je škola i puno djece, odnosno najviše se ljudi kreće u tom dijelu. 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – da bi se moglo nešto napraviti, ne možemo od oka. 
Dogovaralo se Nord-ingom da naprave elaborat za područje cijele općine. Ima popis od 
dvadeset tzv. ležećih policajaca sa smislom i bez smisla. Istina je da je u Brezju kamera i tamo 
se vozi sve do kamere po propisu a do Metssa već imaju 120 km/na sat. Ležeći policajci jako 
uništavaju aute. Trenutno ih imamo samo dolje kod vrtića, tamo gdje je autobusno stajalište i 
ljudi stalno gunđaju da to treba maknuti, da više ne uništavaju automobile. Postoje već 
svjetlosni znakovi koji upozoravaju da je tu škola i sl. Tako da treba napraviti rješenje za cijelo 
područje općine da bi to imalo nekakvog smisla. 
Antun Korunić, vijećnik – ima saznanja da bi g. Šafarić iz Lopatinca dobio nagradu za 
sakupljanje elektroničkog otpada a općina ima toliko problema s njim s njegovim sakupljenim 
otpadom koji se širi sve do državne ceste. Kako je to moguće? 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – novinar Vrtarić je bio kod njega i napravio je 
reportažu. G. Šafarić skuplja sve to od kad je još imao firmu od 92. godine. 2007. godine je 
zatvorio firmu i sve što radi, radi na crno. Međuvremenu je otišao u mirovinu i radi svakojaki 
cirkus. Kod njega je bio komunalni redar i inspektorica zaštite okoliša. Dobio je rješenje da u 
roku od 60 dana mora početi s rasčišćavanjem. Inspektorica je rekla da to može biti od dva do 
šest mjeseci, da barem pokaže neku volju, da počne odvoziti i čistiti to je parcela od tisuća 
kvadrata i samim time ima cca tisuću kubika otpada. Primio je rješenje i potpisao je primitak 
rješenja u kojem ima i propisane obveze koje mora izvršiti kao i kaznu ako neće izvršavati iste. 
Ako neće ništa napraviti nakon proteka šest mjeseci, općina će krenuti u rasčišćavanje i 
troškove pokriti iz sekundarnih sirovina.   
Anđela Novak, vijećnica – da li bi se moglo napraviti autobusno stajalište na početku ulice 
Vladimira Nazora u Lopatincu nasuprot Metssa? Možda se može s vlasnicima dogovori da 
odstupe dio zemljišta ili prodaju da se napravi pravo stajalište.   
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – prva stvar je da na samom raskršću ne može biti 
autobusno stajalište. To je državna cesta koja se križa s dvije županijske ceste. Za 
rekonstrukciju državne ceste je napravljeni projekt za rekonstrukciju i tu se ne može napraviti 
nikakvo stajalište. Eventualno ako bi se s vlasnikom moglo dogovoriti da se kupi zemljište. Što 
znači da bismo se trebali odvojiti od raskršća. Na raskršću nam nitko neće dati dozvolu. Za 
ugibalište je potrebno 22 metra širine. 
Josip Novak, vijećnik- kakvi su planovi oko kanalizacije u Frkanovcu? 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – bio je upit od mjesnog odbora Frkanovec prema 
Međimurskim vodama u  kojoj fazi je projekt, do kraja godine, rečeno je da bi trebalo završiti. 
Tokom 2025. godine trebalo bi se projektirati, zatim ishoditi sve dozvole kako bi se u 2026. 
godini moglo javljati na otvorene natječaje i osigurati sredstva za izgradnju. Pokazao je na koji 
način bi bila izvedena mreža odnosno kanalizacija i to bi bila druga faza. Prednost je u tome da 
nemamo dva odvojena pročistače nego prepumpne stanice. Iza toga postoji treća faza, to su 
neki manji dijelovi, otoci, koji se neće moći spojiti na mrežu, nego će biti zasebna mreža i oni 
će imati pročistače. Druga faza se planira izvesti u okviru dvije tri godine, dok treća faza možda 
za pet do šest godina.  
Marijan Rodinger, vijećnik – projekt za pješačko biciklističku stazu u Zasadbregu bio je obećan 
i pitanje je, kada će biti napravljen. 



Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – trenutno se rješava s Hrvatskim cestama ovaj dio 
do trgovine Anice i ovaj dio u Zasadbregu će se dati u projektiranje. Nije zaboravljeno, ali se 
dograđivala škola, oko kapele se radilo i ne može sve u jednom naselju raditi.  
Josip Novak, vijećnik – s koje strane se predviđa pješačko-biciklistička staza u Zasadbregu? 
Kupljeno vatrogasno navalno vozilo bi trebalo staviti pod krov. 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – projektant će predložiti s koje strane će ići. 
Projektira se garaža da se dobije dozvola. Napraviti će se garaža s panelima, mora biti grijana 
jer voda ne smije u njemu smrznuti. Što se tiče objekta nada se da će se pojaviti neki natječaj 
na koji će se moći prijaviti. 
 

Točka 3. 
Usvajanje zapisnika s 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na  Bregu 

 
Nakon razmatranja vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, predsjednik 
Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na usvajanje Zapisnik sa 
21. sjednice Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu KLASA:024-02/24-01/03, 
URBROJ:2109-16-03-24-3 od 27. lipnja 2024. godine, vijećnici su jednoglasno s 11 glasova „za“, 
usvojili Zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu. 
 

Točka 4. 
Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Sveti Juraj na Bregu za 

2024. godinu i Obrazloženje uz polugodišnji izvještaj o izvršenju  
Proračuna Općine Sveti Juraj na Bregu za 2024. godinu  

 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – u prvom polugodištu 2024. godine imamo 
sveukupno prihoda i primitaka 2,8 milijuna eura dok su rashodi na nivou 1,4 milijuna eura. 
Višak je od 1,4 milijuna eura i otprilike nam je to stanje i na računu. Stanje nam je takvo zbog 
toga što smo krenuli u dogradnju dječjeg vrtića koji će koštati oko 2,2 milijuna eura. Za sad 
imamo osiguranih sredstava u iznosu od 650 tisuća eura i za ovu godinu neće se uzimati kredit 
nego će se koristiti sredstva koja su na računu. Prihodi iz poreza na dohodak planirani su 2,1 
milijun eura a trenutno izvršenje je na 829 tisuća eura to je nekih 39% odnosno za povrat 
poreza je vraćeno oko 325 tisuća eura i to bi onda bilo izvršenje preko 50%. Mladi do 25 godina 
starosti imaju 100% povrat poreza, mladi od 25 do 30 godina starosti imaju pravo na 50% 
povrata poreza. Redom je prolazio stavke prihoda kao i rashoda uz poneka obrazloženja. 
Vijećnici zaključuju da se samo čekaju projekti koji će se kandidirati a što općina samostalno 
odrađuje. 
U raspravi su sudjelovali: Dragica Vugrinec, Josip Novak i Marijan Rodinger. 
Nakon razmatranja i rasprave vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, 
predsjednik Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, Anđelko Kovačić dao je na 
glasovanje prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Sveti Juraj na Bregu 
za 2024. godinu i Obrazloženje uz polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sveti 
Juraj na Bregu za 2024. vijećnici su s 10 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“, donijeli 
 
ODLUKU: 

1. Donosi se polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sveti Juraj na Bregu za 
2024. godinu i Obrazloženje uz polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sveti 
Juraj na Bregu, 



2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sveti Juraj na Bregu za 2024. godinu 
i Obrazloženje uz polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Sveti Juraj na 
Bregu prilog su ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
Točka 5. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Sveti  
Juraj na Bregu za razdoblje od 01.01.2024. godine do 30.06.2024. godine 

 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – detaljno je dao izvješće o radu u prvoj polovici ove 
godine. Zadržao se na pojedinim stavkama i još detaljnije pojasnio. Uz izvješće je dao pregled 
prometa za prvu polovicu godine odnosno iz čega je jasno vidljivo za što su proračunska 
sredstva utrošena. Vidljiva je transparentnost trošenja sredstava iz Proračuna Općine Sveti 
Juraj na Bregu u prvoj polovici 2024. godine. Bilo je postavljeno pitanje ako je jedno smjenska 
nastava zašto jedno dijete ide na nastavu na 7 i 30 sati a drugo na 8 sati i 20 minuta. Zaključeno 
je da je to zbog broja učenika odnosno to je pitanje za školu. Pojasnio je pitanje za utrošena 
sredstva za obnovu prozora odnosno grilja na zgradi općine. 
U raspravi su sudjelovali Josip Novak i Dragica Vugrinec. 
Nakon razmatranja i rasprave vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, 
predsjednik Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na glasovanje 
prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Sveti Juraj na 
Bregu za razdoblje od 01.01.2024. godine do 30.06.2024. godine, vijećnici su jednoglasno s 11 
glasova „za“, donijeli 
 
ODLUKU 

1. Donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Sveti  
Juraj na Bregu za razdoblje od 01.01.2024. godine do 30.06.2024. godine, 

2. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Sveti Juraj na Bregu 
za razdoblje od 01.01.2024. godine do 30.06.2024. godine, prilog je ovom zapisniku i 
njegov su sastavni dio. 

 
Točka 6. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedenim aktivnostima u vrijeme 
predžetvene i žetvene sezone dobrovoljnih vatrogasnih društva s 

područja Općine Sveti Juraj na Bregu za 2024. godinu 
 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – sva vatrogasna društva Općine Sveti Juraj na Bregu 
odnosno DVD Brezje, DVD Lopatinec, DVD Mali Mihaljevec, DVD Vučetinec i DVD Zasadbreg 
su dala svoja izvješća a od svega je najbitnije da nije bilo potrebe za nekom intervencijom. U 
izvješću se nalazi tabela iz koje je vidljivo koje su bile intervencije i s koliko članova. 
Dobrovoljna vatrogasna društva su obišla područje Općine Sveti Juraj na Bregu i pregledala 
parcele te o tome napravila Izvješća o provedenim aktivnostima u vrijeme predžetvene i 
žetvene sezone. Sve je proteklo u najboljem redu. 
Nakon razmatranja vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, predsjednik 
Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na glasovanje prijedlog 
Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedenim aktivnostima u vrijeme predžetvene i žetvene 
sezone dobrovoljnih vatrogasnih društva s područja Općine Sveti Juraj na Bregu za 2024. 
godinu, vijećnici su jednoglasno s 11 glasova „za“, donijeli 
 



ODLUKU 
1. Donosi se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provedenim aktivnostima u vrijeme 

predžetvene i žetvene sezone dobrovoljnih vatrogasnih društva s područja Općine 
Sveti Juraj na Bregu za 2024. godinu, 

2. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provedenim aktivnostima u vrijeme predžetvene i 
žetvene sezone dobrovoljnih vatrogasnih društva s područja Općine Sveti Juraj na 
Bregu za 2024. godinu, prilog je ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
Točka 7. 

Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu 
Općine Sveti Juraj na Bregu za 2023. godinu 

 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – država konačno pokušava napraviti nekakvi red da 
se popiše što posjedujemo što namjeravamo prodati, kupiti, sve se može vidjeti u ovom 
izvješću. 
Nakon razmatranja vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, predsjednik 
Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na glasovanje prijedlog  
Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Sveti 
Juraj na Bregu za 2023. godinu, vijećnici su jednoglasno s 11 glasova „za“, donijeli 
 
ODLUKU 

1. Donosi se Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u 
vlasništvu Općine Sveti Juraj na Bregu za 2023. godinu, 

2. Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 
Sveti Juraj na Bregu za 2023. godinu, prilog je ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
Točka 8. 

Prijedlog Pravilnika o pravima i obvezama korisnika stipendije  
Općine Sveti Juraj na Bregu 

 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – to je naš stari pravilnik ali smo ga malo 
pojednostavnili. Maknuli smo uvjete oko primanja roditelja, ostavili smo bodovanje ako se 
netko od braće školuje, ostaje da se mogu prijavljivati i u prvoj godini studiranja. Potreban je 
prosjek ocjene za srednju školu 3,5 a za studiranje 3,00. Za nastavak stipendiranja u slijedećoj 
akademskoj godini potrebno je dostaviti potvrdu za naredni redovito upisani semestar. U 
slučaju da je potrebno student može u toku studiranja jednu ak. god. staviti u mirovanje. Ako 
dobi državnu stipendiju onda općinsku stavlja u mirovanje a slijedeće godine aktivira općinsku 
stipendiju. Ako nije završio studiranje mora vratiti stipendiju.  
U raspravi su sudjelovali: Josip Novak i Tihomir Karničnik. 
Nakon razmatranja i rasprave vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, 
predsjednik Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na glasovanje 
prijedlog Pravilnika o pravima i obvezama korisnika stipendije Općine Sveti Juraj na Bregu,  
vijećnici su jednoglasno sa 11 glasova „za“, donijeli 
 
ODLUKU 

1. Donosi se Pravilnik o pravima i obvezama korisnika stipendije Općine Sveti Juraj na 
Bregu 



2. Pravilnik o pravima i obvezama korisnika stipendije Općine Sveti Juraj na Bregu prilog 
je ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
Točka 9. 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda u 2025. 
godini za područje Općine Sveti Juraj na Bregu 

 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – to je dokument kojega moramo ažurirati svake 
godine. To radi stručni suradnik a službenici skupljaju podatke sa svih strana da bi se plan 
mogao ažurirati. 
Nakon razmatranja i rasprave vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, 
predsjednik Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na glasovanje 
prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda u 2025. godini 
za područje Općine Sveti Juraj na Bregu, vijećnici su jednoglasno s 11 glasova „za“, donijeli 
 
ODLUKU 

1. Donosi se Odluka o prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda u 
2025. godini za područje Općine Sveti Juraj na Bregu, 

2. Odluka o prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda u 2025. godini 
za područje Općine Sveti Juraj na Bregu prilog je ovom zapisniku i njegov je sastavni 
dio. 
 

Točka 10. 
Prijedlog Odluke o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu  

Općine Sveti Juraj na Bregu za 2025. godinu 
 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – tu je sad popisana imovina Općina Sveti Juraj na 
Bregu ima udjele u vlasništvu sljedećih trgovačkih društava:  
- Međimurske vode d.o.o., udio u vlasništvu u postotku: 2,89 %, vrijednost udjela: 
1.153.560,29 EUR  
- Međimurje plin d.o.o., udio u vlasništvu u postotku: 4,16%, vrijednost udjela 850.275,39 EUR 
- Hrvatski radio Čakovec d.o.o., udio u vlasništvu u postotku: 1,06 %, vrijednost udjela 2.070,48 
EUR 
- GKP Čakom d.o.o., udio u vlasništvu u postotku: 1,00%, vrijednost udjela 6.700,00 EUR 
Popisani su imenovani članovi Nadzornog odbora i uprave. Popis poslovnih prostora i tko ih 
koristi. Plan prodaje nekretnina odnosno popisana je sva imovina Općine Sveti Juraj na Bregu. 
Nakon razmatranja vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, predsjednik 
Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na glasovanje prijedlog 
Odluke o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Sveti Juraj na Bregu za 
2025. godinu, vijećnici su s 11 glasova „za“, donijeli 
 
ODLUKU 

1. Donosi se Odluka o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Sveti 
Juraj na Bregu za 2025. godinu, 

2. Odluka o usvajanju Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Sveti Juraj na 
Bregu za 2025. godinu prilog je ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.+ 

 
 



Točka 11. 
Prijedlog Odluke o jednokratnoj potpori obrtničkim zanimanjima 

 
Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – na prijedlog vijećnice, kao za stipendije, tako da se 
donese odluka za jednokratnu potporu obrtničkim zanimanjima u deficitarnom zvanju. 
Općina Sveti Juraj na Bregu će isplatiti jednokratnu potporu svim osobama s područja Općine 
koje završe srednjoškolsko obrazovanje, smjer obrtničko zanimanje koje se prema preporuci 
Hrvatskog zavoda za zapošljavanje smatra kao deficitarno, te se zaposle u toj struci u Republici 
Hrvatskoj u roku od 1 godine od završetka školovanja, u iznosu od 300,00 EUR. 
Općina Sveti Juraj na Bregu će isplatiti jednokratnu potporu svim osobama s područja Općine 
koje u roku od 10 godina od završetka svog srednjoškolskog obrazovanja polože majstorski 
ispit u deficitarnom zvanju, u iznosu od 300,00 EUR. 
Nakon razmatranja vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, predsjednik 
Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na glasovanje prijedlog 
Odluke o jednokratnoj potpori obrtničkim zanimanjima, vijećnici su jednoglasno s 11 glasova 
„za“, donijeli 
 
ODLUKU 

1. Donosi se Odluka o jednokratnoj potpori obrtničkim zanimanjima, 
2. Odluka o jednokratnoj potpori obrtničkim zanimanjima, prilog je ovom zapisniku i 

njegov su sastavni dio. 
 

Točka 12. 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju prijedloga Geodetskog elaborata o cijepanju postojećeg  

puta i formiranja nove čestice puta te zamjeni nekretnina 
 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – Geodetski elaborat – prijedlog cijepanja postojećeg 
puta i formiranja nove čestice puta na katastarskoj čestici broj 3584 i 10240 k.o. Lopatinec, 
broj elaborata: 2024-82, izrađenog od tvrtke IPM BLOK d.o.o. iz Prekope, Prekopa 23, za 
investitora Dragutina Vičanovića iz Čakovca, Ulica Dr. Vinka Žganca 53. Istim će se formirati 
nove katastarske čestice 3584/1, 3584/2, 10240/1 i 10240/2 k.o. Lopatinec. 
Pojasnio je elaborat i pokazao na karti. 
Nakon razmatranja vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, predsjednik 
Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na glasovanje prijedlog 
Odluke o prihvaćanju prijedloga Geodetskog elaborata o cijepanju postojećeg puta i 
formiranja nove čestice puta te zamjeni nekretnina, vijećnici su jednoglasno s 11 glasova „za“, 
donijeli 
 
ODLUKU 

1. Donosi se Odluka o prihvaćanju prijedloga Geodetskog elaborata o cijepanju 
postojećeg puta i formiranja nove čestice puta te zamjeni nekretnina,  

2. Odluka o prihvaćanju prijedloga Geodetskog elaborata o cijepanju postojećeg puta i 
formiranja nove čestice puta te zamjeni nekretnina, prilog je ovom zapisniku i njegov 
je sastavni dio. 

 
 
 
 



Točka 13. 
 Prijedlog Odluke o prihvaćanju Sporazuma i sufinanciranju aktivnosti u  

postupku obnove zemljišne knjige za k.o. Brezje 
 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – prilikom izmjere koja je bila ove godine dogovoreno 
je da će svako naselje imati katastarsku općinu. Za upis je trošak 20 eura po parceli. Brezje ima 
oko 2400 parcela te bi trošak bio 48 tisuća eura, ako bi to radio javni bilježnik. Ako bi radio 
Općinski sud Čakovec trošak je do 26 tisuća eura a može biti i manje te je predložio da upis 
radi Općinski sud Čakovec. Potrebno je sklopiti sporazum. Referenti bi to odradili van radnog 
vremena.  
Nakon razmatranja vijećnika Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu, predsjednik 
Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu Anđelko Kovačić dao je na glasovanje prijedlog 
Odluke o prihvaćanju Sporazuma i sufinanciranju aktivnosti u postupku obnove zemljišne 
knjige za k.o. Brezje, vijećnici su jednoglasno s 11 glasova „za“, donijeli 
 
 ODLUKU 

1. Donosi se Odluka o prihvaćanju prijedloga Geodetskog elaborata o cijepanju 
postojećeg puta i formiranja nove čestice puta te zamjeni nekretnina,  

2. Odluka o prihvaćanju prijedloga Geodetskog elaborata o cijepanju postojećeg puta i 
formiranja nove čestice puta te zamjeni nekretnina, prilog je ovom zapisniku i njegov 
je sastavni dio. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća Anđelko Kovačić utvrdio je da je iscrpljen Dnevni red današnje 
sjednice te je zaključio sjednicu Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na Bregu u 19:40. 
 
                                                  PREDSJEDNIK             
                                                                                                                   Općinskog vijeća 
                                                                                                                Anđelko Kovačić, v.r 
 
 


